
 

 

 

Interpellation Tyresö kommunfullmäktige 

Till kommunstyrelsens ordförande 

Att göra det bättre på olika sätt att använda kollektivtrafik bör vara en prioriterad åtgärd i 
kommunens trafikstrategi (inte att göra det sämre att använda bil). Därför är det ett problem att 
trafiken f n glesas ut och biljettpriserna höjs. Detta är dock inte en direkt kommunal fråga, men andra 
frågor är det. 

Det är trist att standarden på flera viktiga hållplatser är så låg. Ta t ex Vattugatan som efter 
Gullmarsplan är den viktigaste avreseplatsen för resor till Tyresö. En pinne i asfalten utgör det hela. 
Inget vind- eller regnskydd. På Gullmarsplan finns små kurer som gör att många även där på flera 
hållplatser står utan skydd. Det är ofta skräpigt. Många klagar på det halvdunkel som råder på t ex 
Gullmarsplan och Busstorget i Tyresö Centrum. Den utglesade trafiken gör att många passagerare i 
rusningstrafik står i mittgången på bussarna, vilket inte bara är obekvämt utan också livsfarligt i den 
höga hastighet som bussarna kör till och från Gullmarsplan/city. 

En annan brist är att det inte finns en offentlig toalett på en sådan knutpunkt som Trollbäcken C. Det 
är inte viktigt bara för upplevelsen av kollektivtrafiken utan det är ju också en central plats för handel 
och annan service. Och vad gäller vid Busstorget när Tyresö Centrum är stängt? Det är frågor som 
kommunen styr över. 

Frågor: 

Är du beredd att mer aktivt framföra kritik till regionen mot de försämringar i kollektivtrafiken som 
nu genomförs? Är du beredd att mer aktivt arbeta för en förbättring av de faktorer för en 
attraktivare kollektivtrafik som kommunen själv kan påverka. Som t ex hållplatsernas standard och en 
offentlig toalett vid Trollbäcken C?  
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